
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 04.12.2023 roku. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Omówienie projektu budżetu gminy Suchy Las na rok 2024 – cz. V procedowania.  

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 – 4. 

Przewodnicząca J. Pągowska otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji, gości oraz 

stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek posiedzenia został 

przyjęty jednomyślnie. 

Ad. 5. 

Radny T. Sztolcman przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu komisji zakończono obrady na 8 

punkcie cięć. Przegłosowano tę pozycję, a potem pan wójt i z-ca wójta wygłosili krótkie expose. Radny 

stwierdził, że jeżeli nie usłyszy wniosku o ponowne głosowanie, to uzna poprzednie głosowanie za 

aktualne.  

 

Nikt z członków komisji nie zgłosił wniosku o ponowne głosowanie. 

 

CIĘCIA  

 

• 600 16 6050 IRK-000-2024-0014 - Osiedle Grzybowe - przebudowa 2 progów zwalniających 

oraz dostosowanie łuków Sosnowa/ Kukułcza (zmiana trasy kursowania linii autobusowej nr 

901) - likwidacja zadania - 40 000,00 zł 

Za poparciem wniosku głosowano jednomyślnie. 

 

• 600 16 6050 - IRK-000-2024-0025 - Złotniki - Opracowanie koncepcji organizacji ruchu ul. 

Turkusowa - Lazurytowa: zmiana nazwy zadania i zmniejszenie z 50 000 zł o 40 000 zł do 10 

000 zł - 40 000,00 zł 

Za poparciem wniosku głosowano jednomyślnie. 

 

• 600 20 6050 - IRK-000-2024-0003 - Biedrusko - montaż ledowego wyświetlacza - tablicy 

informacyjnej na przystanku "Biedrusko-Park" - likwidacja zadania - 40 000,00 zł 

Za poparciem wniosku głosowano jednomyślnie. 

 

• 758 18 6800 - 000-000-0000-0000 - Rezerwy na inwestycje i zakupy inwestycyjne: podstawowe 

- likwidacja rezerwy - 560 000,00 zł 



Za poparciem wniosku głosowało 6 radnych, 1 osoba wstrzymała się od oddania głosu. 

 

• 926 01 6050 - IRK-000-2024-0007 - Golęczewo - infrastruktura naziemna terenu ul. Strażacka - 

ścięcie 100 tys. zł 

 

Radny T. Sztolcman zakomunikował, że pojawiła się propozycja ścięcia środków na budowę alejek na 

placu zabaw w Golęczewie przy remizie. Radnego boli serce w związku z tą informacją, ponieważ 

jednostki cieszące się większą sympatią organu wykonawczego dostają 100 tys. zł na wykonanie alejek, 

kiedy inne jednostki zbierają przez wiele lat na wykonanie połowy alei. Radny zaapelował do pani z-cy 

wójta o analizę zadań lokalnych i równe traktowanie jednostek także w przyznawaniu środków z 

budżetu.  

 

Z-ca wójta I. Ciok wypowiadając się jako mieszkanka Golęczewa poinformowała, że projekt powstał 

kilka lat temu. Etapowo zostały zrealizowane różnego rodzaju zabawki cieszące się dużą popularnością. 

Jest już zrealizowana część nasadzeń. To wszystko powstało w wyniku funduszy sołeckich. Etap wylania 

ścieżek asfaltowych jest zbyt dużym wydatkiem jak na budżet sołectwa Golęczewo i stąd wniosek o 

realizację ze środków publicznych. 

 

Przewodnicząca J. Pągowska poinformowała, że sołtys Golęczewa zobligowała się, żeby wszystkie 

środki finansowe, które zostaną z roku 2023 wrzucić na ścieżki, aby wkład własny, który jest tam 

zawarty był większy niż fizycznie sołectwo zadeklarowało. Przewodnicząca poprosiła, aby nie ścinać 

zadania.  

 

Radna A. Ankiewicz zaapelowała, aby zadanie zostawić, a jednocześnie starać się o dofinansowanie.  

 

Za poparciem wniosku nie oddano głosu, 5 głosów przeciw, 1 osoba wstrzymała się od oddania głosu. 

 

• 926 01 6050 - IRK-000-2024-0032 - Suchy Las - budowa oświetlenia przy boisku ul. Powstańców 

Wielkopolskich/ Poziomkowa - likwidacja zadania - 75 000,00 

Za poparciem wniosku głosowano jednomyślnie. 

 

• 700 05 4300 - GNB-WPF-2021-002 dzierżawa gruntów: zmniejszenie z 570 000 zł o 70 000 

zł do 500 000 zł - 70 000,00 

Za poparciem wniosku głosowało 5 radnych, 2 osoby wstrzymały się od oddania głosu. 

 

• 700 05 4400 - GNB-WPF-2021-003 - umowy najmu i dzierżawy lokali wieloletnie: zmniejszenie 

z 720 000 zł o 100 000 zł do 620 000 zł (bez finansowania Suchy Las ul. Nektarowa) - 100 000,00 

Za poparciem wniosku głosowało 6 radnych, 1 głos przeciw. 

 

• 600 04 4270 - IRK-000-2024-0016 - Golęczewo - modernizacja przystanków "Golęczewo-

Szkoła": zmniejszenie z 30 000 zł o 10 000 zł do 20 000 zł - 10 000,00 zł 

Za poparciem wniosku głosowało 6 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

• 900 03 4260 - RKB-000-2019-0005 - utrzymanie toalety publicznej w Suchym Lesie: likwidacja 

zadania - 5 000 zł - 5 000,00 zł 



Za poparciem wniosku głosowało 6 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

• 900 03 4270 - IRK-000-2024-0023 - Suchy Las - remont toalety publicznej: likwidacja zadania - 

30 000 zł - 30 000,00 

Za poparciem wniosku głosowano 6 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

• 900 03 4300 - RKB-000-2019-0005 - utrzymanie toalety publicznej w Suchym Lesie: likwidacja 

zadania - 3 500 zł - 3 500,00 

Za poparciem wniosku głosowało 6 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

Radna A. Ankiewicz poprosiła o rozważenie przez urząd likwidacji ww. toalety jeśli zostanie ścięte 

dofinansowanie.  

 

• 600 16 4300 - GNB-WPF-2023-0001 - Opracowanie planu rozwoju sieci drogowej: zmniejszenie 

ze 160 000 zł o 80 000 zł do 80 000 zł - 80 000,00 zł 

Za poparciem wniosku głosowano jednomyślnie. 

 

• 926 01 6050 - IRK-000-2024-0019 - Chludowo - ul. Szkolna - zmiana położenia gminnego placu 

zabaw względem pomnika przyrody: zmniejszenie z 45 000 zł o 20 000 zł do 25 000 zł (z racji 

wrzucenia tej kwoty na 2023 rok) - 20 000,00 zł 

Za poparciem wniosku głosowano jednomyślnie. 

 

Radny T. Sztolcman podał sumaryczną kwotę cięć: 5 822 282 zł  

 

• Radny G. Słowiński zawnioskował o budowę lampy przy ul. Miłej w Złotnikach (doświetlenie 

placu zabaw) - 10 000,00 zł.  

Wniosek został przyjęty jednomyślnie. 

 

• Radny M. Przybylski zawnioskował o: Złotniki - wybudowanie sieci wodociągowej DN100              

o długości około 40 metrów od ul. Kwiatowej do ul. Pawłowickiej (do posesji Pawłowicka 4b) - 

50 000,00 zł.  

Wniosek został przyjęty jednomyślnie. 

 

Radny T. Sztolcman poprosił radnego J. Dudkiewicza o zajęcie się na KPPOŚiSK tematem zaopatrzenia 

w wodę i przeanalizowanie ilości posesji zabudowanych nie posiadających wodociągu.  

 

Ad. 6 – 7. 

Mieszkaniec zwrócił uwagę, że w dziele 010 44 6370 jest sformułowanie: środki otrzymane i zapytał, 

czy nie powinno to być w przychodach, a nie w wydatkach majątkowych? Mieszkaniec zaproponował, 

aby to sformułowanie zmienić. Ten sam paragraf ma różne zapisy. 

 

Przewodnicząca J. Pągowska oznajmiła, że przekaże tę informację do pani skarbnik celem porównania.  

 



Radny J. Dudkiewicz poruszając temat ul. Złotnickiej i ścieżki pieszo rowerowej i przebudowy 

skrzyżowania Złotnicka/Słoneczna zadał pytanie czy ww. zadania będą wspierane przez starostwo 

powiatowe? 

 

Przewodnicząca J. Pągowska przypomniała, że z-ca wójta już odpowiadała na to pytanie informując, że 

do starostowa zostało wysłane pismo i urząd oczekuje na odpowiedź, czy ta pozycja również znalazła 

się w budżecie starostwa.  

 

Ad. 8. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

Protokółowała:         Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Joanna Pągowska 


